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Vervoer bijenkorven opnieuw toegestaan in
Dinant
nieuws

Bijen vormen geen enkel gevaar voor de verspreiding van mond- en klauwzeer. Het
vervoersverbod dat de stad Dinant heeft ingesteld, heeft dan ook geen enkele zin. Dat
heeft federaal landbouwminister Jaak Gabriëls donderdag in de Kamerverklaard. De
burgemeester van Dinant Richard Fournaux (PSC), die ook in de Kamer zetelt, beloofde
de politieverordening vandaag nog te zullen intrekken.
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Bijen vormen geen enkel gevaar voor de verspreiding van mond- en klauwzeer. Het vervoersverbod
dat de stad Dinant heeft ingesteld, heeft dan ook geen enkele zin. Dat heeft federaal
landbouwminister Jaak Gabriëls donderdag in de Kamer verklaard. De burgemeester van Dinant
Richard Fournaux (PSC), die ook in de Kamer zetelt, beloofde de politieverordening vandaag nog te
zullen intrekken.
De procureur van Dinant nam enkele weken geleden uit schrik voor de verspreiding van MKZ de
beslissing om het vervoer van bijenkorven naar de Ardeense stad te verbieden. Het stadsbestuur
zette die beslissing om in een politieverordening.
Het verbod geldt voor de maand mei omdat dan de koolzaadvelden in bloei staan. Om te zorgen voor
een ideale bestuiving van de bloemen, vragen sommige landbouwers aan imkers om hun bijenkorven
dichtbij de velden te installeren.
Aangezien heel wat Antwerpse imkers tijdens het seizoen naar de Ardennen afzakken, betreurde
VLD-kamerlid Arnold Van Aperen de beslissing. Hij wees erop dat de diertjes het virus onmogelijk
kunnen verspreiden aangezien ze slechts een afstand van drie kilometer kunnen overbruggen.
Minister Gabriëls gaf zijn partijgenoot gelijk. "Zolang de imkers niet afkomstig zijn van bedrijven
met tweehoevigen is er geen gevaar", verklaarde hij. Het regeringslid gaf zijn administratie dan ook
de opdracht contact op te nemen met de Dinantse procureur om de maatregel op te heffen.
"Op die manier kunnen de bijtjes in alle vrijheid zoemen", aldus de minister. "De imkers en de
bijtjes zullen u dankbaar zijn", repliceerde Van Aperen.
Na de vraag kondigde de Dinantse burgemeester Richard Fournaux aan dat hij vandaag nog de
verordening zou intrekken. "Dat hoeft niet via de procureur te gebeuren. Indien de minister stelt dat
er geen gevaar bestaat, zal ik de verordening zelf intrekken", luidde het.
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